
Interpellatie gericht aan de schepen van Stadsontwikkeling Murat Celik 

Thema: renovatie Huis Poche St-Jan Berchmansstraat 

 

Door gemeenteraadslid Jeroen Overmeer, N-VA-fractie 

 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte schepen van Stadsontwikkeling, 

Geachte collega’s gemeenteraadsleden, 

 

Al jaren is de slechte staat waarin het Huis Poche zich bevindt, een regelrechte stadskanker in het 

straatbeeld van Diest. Dit geeft een bijzonder negatieve uitstraling aan de stad Diest, niet alleen voor 

toeristen maar ook voor de huidige en de potentieel nieuwe inwoners van onze stad. Ik denk dat 

iedereen, van gelijk welke fractie, wenst dat dit pand zo snel mogelijk gerenoveerd wordt. 

 

Vele jaren geleden is dit pand in eigendom gekomen van de intercommunale Interleuven. We 

wachten helaas na al die jaren nog steeds op enig initiatief vanwege Interleuven. De stad staat 

intussen aan de kant machteloos toe te kijken. 

 

Graag had ik van de schepen van Stadsontwikkeling een antwoord gekregen op de volgende vragen: 

 

1. Klopt het dat Interleuven dat pand verworven heeft via onteigening en dat dit gebeurd is op 

vraag van het toenmalige stadsbestuur? 

2. Heeft de schepen bij Interleuven al voldoende aangedrongen om tot actie over te gaan, 

d.w.z. om zo snel mogelijk dit pand te renoveren? Zo ja, waarom heeft Interleuven dit tot op 

heden nog altijd niet gedaan?  

3. Nu het grote project van de oude Century in de Leuvensestraat afgewerkt is, zou Interleuven 

voldoende financiële ruimte moeten hebben. Is er recent nog contact genomen met 

Interleuven en zo ja, welke timing voorziet Interleuven voor het Huis Poche? 

4. Indien er geen schot in de zaak komt, overweegt de schepen dan een piste waarbij de stad 

zelf opnieuw probeert het pand in eigendom te krijgen en vervolgens – via het AGB 

Stadsontwikkeling – zelf de renovatie te organiseren? Graag een woordje uitleg hierbij. 

 

 

Diest, 11 maart 2013 


